
 

Geachte leden van de Provinciale Staten van Utrecht, 

 Allereerst dank voor de mogelijkheid tot inspreken bij deze commissie. Afgelopen 

woensdag, 10 februari, hebben de gedeputeerde mevrouw Verbeek-Nijhof en de heer Uijl 

van Syntus in onze raadscommissie Publieke Werken uitleg gegeven over de uitkomsten 

van de aanbesteding van de OV-concessie. Dit naar aanleiding van de vele protesten 

vanuit De Ronde Venen over de uitkomsten van die aanbesteding. Wij hebben aan deze 

avond gemengde gevoelens over gehouden. De gedeputeerde heeft nader onderzoek 

toegezegd, maar ons bekruipt het gevoel dat er voor De Ronde Venen niet veel gaat 

veranderen. Daarom wil ik namens de VVD De Ronde Venen en alle inwoners aandacht 

vragen voor het volgende:  

Bereikbaarheid bedrijventerrein Mijdrecht en zwembad 

Op dit moment rijden, naast lijn 121, ook de lijnen 123 en 130 over het bedrijventerrein. 

In de aanbieding van Syntus zullen de lijnen 123 en 130 een andere route via Wilnis 

gaan rijden. Hiermee treedt een grote verschraling van het OV over het bedrijventerrein 

op, een economisch kloppend hart binnen onze gemeenschap. De VVD staat voor banen 

en wil dat de 130 over het bedrijventerrein blijft rijden. Ondernemers en werknemers zijn 

beiden afhankelijk van het openbaar vervoer op deze lokatie.  Wel is de VVD content met 

de toezegging voor een onderzoek van lijn 123 om het enige zwembad in onze 

gemeenschap gelegen op het bedrijventerrein aan te doen.  

Bereikbaarheid Abcoude  

Syntus stelt voor om de lijn 126 niet meer door Abcoude te laten rijden, maar slechts 

een stop te laten maken bij de carpoolplaats langs de A2. Deze halte ligt ver van de 

bebouwde kom van Abcoude. Het gevolg: een dorp met drie volstrekt van elkaar 

geïsoleerde lijnen. Nergens een aanknooppunt! Nergens een verbinding en daarmee ook 

geen verbindend netwerk naar de overige (grote) kernen van De Ronde Venen!  De VVD 

vindt het daarnaast onbegrijpelijk en onwenselijk dat 60 scholieren uit Abcoude hun 

school in Mijdrecht niet kunnen bereiken, ook nog eens midden in een schooljaar. De 

VVD wil aanpassing op deze punten in de concessie.  

Bereikbaarheid AMC 

De gedeputeerde heeft toegezegd dat zij een aanpassing tot een stop bij het AMC laat 

onderzoeken. De VVD fractie De Ronde Venen wil benadrukken dat wij een dergelijke 
aanpassing noodzakelijk achten.   

Rechtstreekse verbinding naar Utrecht  

Jarenlang wordt er vanuit De Ronde Venen aangedrongen op herstel van de directe 

busverbinding van Uithoorn naar Utrecht CS. De oude lijn 140. Helaas is die wens ook in 
deze concessie opnieuw niet gehonoreerd.  

De provincie is verantwoordelijk 

De provincie is verantwoordelijk voor goed openbaar vervoer en provinciale wegen, pak 

deze verantwoordelijkheid dan ook! De inwoners van Ronde Venen en de lokale politiek 

krijgen het gevoel dat het provinciebestuur De Ronde Venen niet serieus neemt. De VVD 

fractie De Ronde Venen vraagt zich af of de aanwezigen hier überhaupt wel weten waar 
de gemeente De Ronde Venen ligt?   



Eerst wordt de rechtstreekse verbinding naar Utrecht ons inwoners afgepakt, daarna 

verslechterd het openbaar vervoer wat wij nog hebben enorm en weigert men om het 

station Abcoude te laten aansluiten op het OV. En op de N201 de provinciale weg die 

dwars door onze gemeente loopt sta je iedere dag vast. Het wordt tijd dat het 

provinciebestuur zijn verantwoordelijkheid pakt en laat zien dat men weet waar De 
Ronde Venen in de provincie Utrecht ligt. De Ronde Venen rekent op U! 

 


